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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELD

Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi erőforrások Miniszteréne k

„Miért hoz létre a kormány orosz mintára abortusz-központokat? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Veronika Szkvorcovával, az Oroszországi Föderáció egészségügyi miniszterével Ön többe k
között az orosz mintájú abortuszközpontok lehetséges hazai megnyitásáról is tárgyalt . A
részletekről azonban nem derült ki semmi érdemi, ahogy az sem, hogy mi szükség van eze k
létrehozására.

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre !

Miért van szükség ilyen központok létrehozására?
Pontosan milyen feladatköröket látnának el ezek a központok, és kik dolgoznána k
bennük?
Tervez-e egyéb változtatást a kormány, kívánja-e szigorítani az abortuszra vonatkoz ó
szabályozást?

- Mikor készül el a központokkal kapcsolatos stratégiai terv ?
- Mennyi ilyen központ megnyitását tervezi a kormány ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus
Szabó Tirhea

Független országgyűlési képviselő
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